
Rada Grein)' I Miasta Koziegfowy 
42-350 K 0 Z lEG lOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj.slqskie 

Nr OR-BR.0002.2.201S 

PROTOK6L Nr 11/2018 

z drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 29 listopada 2018 r. w godzinach 15,25 - 16,30 

w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1) Nr 5/lI/2018 w sprawie zmian w budzecie na 2018 rok. 

2) Nr 6/lI/2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3) Nr 7/lI/2018 w sprawie ustalenia wysokosci diet dla soltys6w oraz Przewodnicz'lcego 

Samorz'ldu Miasta Kozieglowy i PrzewodnicZ<lcych samorz'ld6w dzielnic Miasta 
Kozieglowy. 

4) Nr 8/11/2018 w sprawie uchwalenia Programu Wsp6lpracy Gminy i Miasta Kozieglowy 

z organizacjami pozarz<\.dowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadz'lcymi 
dzialalnosc pozytku publicznego na rok 2019. 

5) Nr 9/11/2018 Podj«cie uchwaly w sprawie powolania sklad6w osobowych komisji stalych 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy i wyb6r przewodnicz'lcych. 

U chwaly stanowi'l zal'lczniki 1 - 5 do protokolu. 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'lca Rady Gminy 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji 15 - peilly sklad Rady. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl«czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof B'lk 
Radca prawny Urz«du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor M -G OPK Pani Renata Garleja 
Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieglowy, 

Miasta Pani Joanna 

Przewodnicz'lcy Samorz'ldu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz so/tysi 
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Porzlldek obrad sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyjt(cie protokolu z poprzedniej sesji. 

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podjecie uchwaly w sprawie zmian w budzecie na 2018 rok. 

5. Podjt(cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

6. Podjt(cie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci diet dla soltys6w oraz Przewodnicz<tcego 

Samorz<tdu Miasta Kozieglowy i Przewodnicz<tcych samorz<td6w dzielnic Miasta 

Kozieglowy. 

7. Podjt(cie uchwaly w sprawie uchwalenia Programu Wsp61pracy Gminy i Miasta Kozieglowy 

z organizacjami pozarz<tdowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadz<tcymi 

dzialalnosc pozytku publicznego na rok 2019. 

8. Podjt(cie uchwaly w sprawie powolania sklad6w osobowych komisji stalych Rady Gminy 

i Miasta Kozieglowy i wyb6r przewodnicz<tcych. 

9. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mit(dzysesyjnym. 

10. Informacja PrzewodnicZ<\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mit(dzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakonczenie obrad 2 Sesji. 

Porz<tdek obrad stanowi zal<tcznik nr 6 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz<tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 

seSJI, powitala przybylych na sesjt( laureat6w Og61nopolskiej Kampanii "Zachowaj trzezwy 
umysl" oraz ich rodzic6w i opiekun6w, radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich 

zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 

Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi<t zal<tczniki nr 7,8 do protokolu. 

Pani Przewodnicz<tca Rady poinformowala, ze porz<tdek obrad otrzymali wszyscy radni. 

Zapytala czy radni bt(d<t zglaszac wnioski w sprawie zmian porz<tdku obrad sesji. Wniosk6w 

nie zglaszano, w zwi<tzku z tym Pani Przewodnicz<tca Rady stwierdzila, ze Rada bt(dzie 
obradowala w dniu dzisiejszym wedlug porz<tdku obrad przeslanego radnym. 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze na sesji dzisiejszej 

bt(dzie mial miejsce uroczysty akcent, kt6ry wi<tzt( sit( z wrt(czeniem nagr6d dla uczni6w 

bior<tcych udzial w kolejnej edycji og61nopolskiej kampanii profilaktycznej "Zachowaj 

TrzeZwY Umysl". Pani Joanna Kolodziejczyk zlozyla podzit(kowania i gratulacje laureatom 

i nauczycielom , kt6rzy przygotowali uczni6w do konkursu, oraz rodzicom za wpajanie 

dzieciom wartosci, kt6re przekladaj<t sit( na osi<tgane sukcesy. 



Nagrody otrzymali uczniowie ze szk6l : 

- Szkola Podstawowa w Cynkowie: 

1. Karolina Sliwa 

- Szkola Podstawowa w Gniazdowie: 

1. J akub Machnik 
2. Wiktoria Stryniak 
3. Marzena Babula 

- Szkola Podstawowa w Lgocie Gome): 

1. Karolina Garleja 
2. Wiktor Syrek 
3. Zuzanna W6jcik 
4. Wiktoria Musiol 

Laureaci olrzymali dyplomy i upominki. 
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Burrnistrz Pan Jacek SIt(czka poinformowal, :i:e jak co roku nauczyciele i uczniowie bior'lcy 

udzial w Kampanii spotykaj'l sit( z uznaniem. Podzit(kowal nagrodzonym UCZlllom, 
nauczycielom oraz rodzicom za wklad pracy zwi'lzany z udzialem w tej akcji. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, :i:e protok61 

z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wgl'ldu w Biurze Rady , ka:i:dy 
mial mo:i:liwose zapoznania sit( z nimi. Poinformowala, :i:e zgodnie z § 44 ust. 2 Regulaminu 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy radni mog'l zglaszae poprawki i uzupelnienia do projekru 
protokolu , na pismie skierowanym do Przewodnicz'lcej Rady , nie pMniej ni:i: 2 dni przed sesjib 

na kt6rej ma bye przyjt(ty dany protok61. 
W tym terminie na jej rt(ce nie wplynt(ly pisma zawieraj'lce uwagi do protokolu. 

Zaproponowala wit(c przyst'lPienie do glosowania nad przyjt(ciem protokoru. 
Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla sit( w dniu 22 listopada 2018 roku zostal przyjt(ty 15 
glosami "za" (jednoglosnie) . 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi za1'lcznik nr 9 do protokolu. 

Ad. pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjt( Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

1. Pan Andrzej Sz6stak 
2. Pan Leonard Jagoda 
3. Pani Jadwiga Balinska 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi za1'lcznik nr 10 do protokolu. 
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Ad. pkt4 

Pani Jadwiga BaJiitska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2018 (zalqanik nr 11 do protokoru). 
Radni nie wnosiJi uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala S/1l/2018 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta Kozieglowy na 2018 

rok zostala przyjf(ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zahtcznik nr 12 do protokoru. 

Ad. pkt S 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w spraWle zmlan w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej (za1<lccznik nr 13 do protokoru). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 6/11/2018 w sprawie zmian W Wie10letniej Prognozie Finansowej zostala przyjf(ta 

15 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi za1<lccznik nr 14 do protokoru. 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci diet 

dla soltys6w oraz Przewodnicz<lccego Samorz<lcdu Miasta Kozieglowy i Przewodnicz<lccych 

samorz<lcd6w dzielnic Miasta Kozieglowy. 
( za1<lccznik nr 15 do protokoru). 

Radni nie wnosiJi uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 7 /11/2018 w sprawie ustalenia wysokoSci diet dla sohys6w oraz 

Przewodnicz<lccego Samorz<lcdu Miasta Kozieglowy i Przewodnicz<lccych samorz<lcd6w dzielnic 
Miasta Kozieglowy. 
zostala przyjf(ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi za1<lccznik nr 16 do protokoru. 

Ad. pkt 7 

Pani Jadwiga BaJiitska przedstawila projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Programu 

Wsp6lpracy Gminy i Miasta Kozieglowy z organizacjami pozarz<ldowymi oraz innymi 
uprawnionymi podmiotami prowadz<lcymi dzialalnosc pozytku publicznego na rok 2019 

( za1<lcznik nr 17 do protokoru). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 8/11/2018 w sprawie uchwalenia Programu Wsp6lpracy Gminy i Miasta 
Kozieglowy z organizacjami pozarz<ldowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 
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prowadz'lcymi dzialalnosc pozytku publicznego na rok 2019 zostala przyjt<ta 15 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'lcznik nr 18 do protokolu. 

Ad. pkt 8 

Przystt<puj'lC do realizacji kolejnego punku porz'ldku obrad ktorym jest powolanie 
sklad6w Komisji stalych Rady Gminy i Miasta , Przewodnicz'lca Rada Gminy i Miasta Pani 
Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze w stosunku do Komisji Rewizyjnej oraz do Komisj i 

Skarg, Wniosk6w i Petycji ustawa 0 samorz'ldzie gminnym nak1ada obowi'lzek powolania 
w sklad komisji przedstawicieli wszystkich klub6w radnych. Poinformowala, ze do dnia 
dzisiejszego na jej rt<ce nie wplynt<la pisernna informacja 0 utworzeniu Klubu Radnych, wil<C 
wymog ustawowy nie rna zastosowania. 
Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz przedstawi! proponowane sklady Komisji: 

1. KOMISJA REWIZYJNA: 
1) Andrzej Szostak 
2) Andrzej Okularczyk 
3) Marcin Bl<dkowski 
4) Czes1aw Chwist 
5) Leonard Jagoda 

2. KOMISJA SKARG, WNIOSKOW I PETYCJI: 
1) Damian Cesarz 
2) Dariusz Stula 
3) Joanna Kolodziejczyk 
4) Wojciech Chrapek 
5) Grazyna Sitek 
6) Leonard Jagoda 

3. KOMISJA GOSPODARKI I POLITYKI FINANSOWEJ: 
1) Andrzej Szostak 
2) Grazyna Sitek 
3) Wojciech Chrapek 
4) Dariusz Stula 
5) J adwiga Balinska 
6) Michal Kubalski 
7) Antoni Bielecki 

4. KOMISJA ROZWOJU SPOLECZNEGO: 
1) Czeslaw Chwist 
2) Damian Cesarz 
3) Jadwiga Balinska 
4) Tomasz Lebiocki 
5) Antoni Bielecki 
6) Rafal Zenderowski 

Przewodnicz'lca Rady poddala pod glosowanie proponowane sklady Komisji. Poniewaz 
nie bylo technicznej mozliwoSci przeprowadzenia glosowania systemem do glosowania, 
przeprowadzone zostalo glosowanie imienne. 
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Sklady Komisji zostaly przyjt(te 15 glosami "za" (jednoglosnie). 
Imienny wykaz glosowania radnych nad skladami Komisji stalych Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy stanowi zahtcmik nr 19 do protokolu. 

Nastt(pnie przedstawiona zostala propozycja poszczegolnych komisji w sprawie wyboru 
przewodnicz~cych komisji i ich zastt(pc6w , a mianowicie : 

1. KOMISJA REWIZYJNA: 
Marcin 8t(dkowski - Przewodnicz~cy 
Andrzej Okularczyk - Zastt(pca Przewodnicz~cego 

2. KOMISJA SKARG, WNIOSKOW I PETYCJI: 
Grazyna Sitek - Przewodnicz~ca 
Wojciech Chrapek - Zastt(pca Przewodnicz~cego 

3. KOMISJA GOSPODARKI I POLITYKI FINANSOWEJ: 
Andrzej Szostak - Przewodnicz~cy 
Michal Kubalski - Zastt(pca Przewodnicz~cego 

4. KOMISJA ROZWOJU SPOLECZNEGO: 
Jadwiga Balinska - Przewodnicz~ca 
Rafal Zenderowski - Zastt(pca Przewodnicz~cej 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie propozycjt( wyborn przewodnicz~cych komisji 
stalych i ich zastt(pc6w. Poniewaz nie bylo technicznej mozliwosci przeprowadzenia glosowania 
systemem do glosowania, przeprowadzone zostalo glosowanie imienne. 

Sklady Komisji zostaly przyjt(te 15 glosami "za" (jednoglosnie). 
Imienny wykaz glosowania radnych nad wyborem przewodnicz~cych stalych Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy i ich zastt(pc6w stanowi zal~cznik nr 20 do protokolu. 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie powolania sklad6w 
osobowych komisji stalych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy (zal~cznik nr 21 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 9/11/2018 w sprawie powolania sklad6w osobowych komisji stalych Rady Gminy 

i Miasta Kozieglowy zostala przyjt(ta 15 glosami "za" Uednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal~cznik nr 22 do protokolu. 

Ad. pkt 9 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu Burmistrzowi, 
celem przedstawienia informacji 0 dzialalnosci w okresie mit(dzysesyjnym. 

Na wstt(pie swej informacji Burmistrz Pan Jacek Slt(czka przedstawil informacjt( 0 stanie 
zaawansowania zadan inwestycyjnych, bt(d~cych w trakcie realizacji lub zakonczonych: 
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- zadanie zakonczone i zlozone do platnosci to kanalizacja sanitama w Lgocie Nadwarciu -
I etap , przyst«pujemy do dokumentacji projektowej przyhwzy, 

- zakonczone , rozliczone inwestycje drogowe i przekazane do platnosci : droga realizowana 
w ramach PROW w Gniazdowie, wszystkie drogi popowodziowe, na kt6re S'l podpisane umowy 
r6wniez zlozone S'l wnioski do platnosci. Droga Markowice - Krusin zostala zakonczona 
i rozliczona, zlozony wniosek do platnosci; 

- zlozony zostai duzy wniosek , a w dniu wczorajszym uzupelniony ze strony formalnej , 
dotycz'lcy wymiany piec6w grzewczych. Wniosek dotyczy 357 instalacji dla mieszkanc6w, 
dofinansowanie 50% ( dotacja, pozyczka) i 50% wkiad wiasny beneficjent6w; 

- uruchomiony zostal program "Czyste powietrze" w ramach Funduszu Ochrony Srodowiska 
i Gospodarki Wodnej. Jest mozliwose ubiegania si« 0 dotacj« si«gaj'lc'l nawet do 90% wartosci 
zadania; 

Zostaly otwarte lub w trakcie rozstrzygni«cia S'l przetargi: 

- budowa instalacji fotowoltaicznych dla mieszkanc6w GiM Kozieglowy - dotyczy to 71 
beneficjent6w; 

- przedszkole publiczne w Starej Hucie - srodki zabezpieczone w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej S'l niewystarczaj'lce do skutecznego zawarcia umowy z wykonawc'l - brakuje okolo 
100.000 zl. Mysli , ze nowo wybrana Komisja Spoleczna i Komisja Gospodarcza, po analizie 
dokumentacji, b«d'l wnioskowaiy 0 zwi«kszenie kwoty , celem podpisania umowy 
z wykonawc'l. B«d'l czynione starania , by w roku biez'lcym podpisae umow« z wykonawc'l , 
aby inwestycja zostaia zakonczona w terminie. B«d'l podj«te starania w Urz«dzie 
Marszalkowskim, by kwota refinansowania byla zweryfikowana i zwi«kszona; 

- budowa budynku pod potrzeby Osrodka Pomocy Spolecznej w Kozieglowach ( budynek po 
bylej poczcie) , kt6ry obecnie miesci si« w wynajmowanym od SP ZOZ budynku przy ul. 3-go 
Maja. Wniosek otrzymal dofinansowanie z RIT Subregion P6!nocny , jednak S'l obawy , ze firma 
kt6ra zlozy!a najnizsz'l ofert« moze nie podpisae umowy. Jezeli nie dojdzie do podpisania 
umowy, w6wczas w kolejnosci jest nast«pna firma pod wzgl«dem najnizszej oferty; 

- w trakcie realizacji jest kolejny etap rewitalizacji Palacu Biskup6w w Kozieglowach . Pierwsza 
umowa zostaia zakonczona z koncem pa:i:dziemika br. , dwie nast«rne S'l w trakcie realizacji. 
Najwi«ksze problemy S'l z przestrzeni'l wok6! przedszkola, kt6ra miala bye zakonczona do 
30.11 .br. Czynione S'l starania , by do 30.06. wydluzyc umow«; 

- gospodarka odpadami - istnieje realne zagrozenie , ze podmiot realizuj'lcy to zadanie moze 
zerwae umow« za wzgl«du na niskie opiaty. Mysli , ze Komisja Gospodarki i Polityki 
Finansowej w najblizszym czasie otrzyma wyliczenia i pisma podmiotu realizuj'lcego 
to zadanie. Cena 6 zi od osoby przy selektywnej zbiorce odpadow jest najnizsza w regionie 
cz«stochowskim; 
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- w zwi<tzku z wejsciem w zycie ustawy 0 dzialalnosci k6l gospodyil wiejskich odbylo sit< 
spotkanie z przedstawicielkami k6! gospodyil wiejskich z terenu GiM oraz kierownika Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa z Myszkowa, na kt6rym przekazano wytyczne 

dotycz<tce dotacji dla k6l gospodyil na cele statutowe. S<tdzi, ze wit<kszose k6l spelni kryteria 
i bt<dzie moglo bye zarejestrowane; 

Na zakoilczenie swej wypowiedzi Pan Burmistrz podzi~kowal Radzie Gminy i Miasta 
za dzisiejsze uchwaly, kt6re pozwol<t na przyjt<cie bezpiecznych zaloieil do budzetu przyszlego 

roku, ale r6wniez pozwalaj<t domkn<te budzet roku biez<tcego. Nadmienil, ie dzisiejsza uchwala 
dotycz<tca podwyiszenia diety dla soltys6w w pewnym stopniu rekompensuje szerok<t 
dzialalnose soltys6w w wykonywaniu zadail statutowych. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjl! 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mit<dzysesyjnym. 
W okresie od pierwszej sesji Rady w dniu 221istopada 2018 r. br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz<tdku obrad biez<tcej sesji, 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta Rady wplynt<ly pisma: 

- zawiadomienie Dyrektora Regionalnego Zarz<tdu Gospodarki Wodnej w Gliwicach, 
ze regulamin dostarczania wody i odprowadzania sciek6w zostanie rozpatrzony w terminie 
do dnia 20 grudnia 2018 roku 

- skarga mieszkanki Koziegl6w wystosowana do Pana Premiera Morawieckiego i przeslana 
przez Kancelarit< Prezesa Rady Ministr6w zgodnie z wlasciwosci<t do Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy. Skarga bt<dzie rozpatrywana przez Komisjt< Skarg i Wniosk6w, kt6ra zostala 
w dniu dzisiejszym powolana. Sprawy poruszane w skardze s<t znane , borykamy sit< z tymi 
zagadnieniami od kilkunastu lat. Rada Gminy i Miasta rozpatrzy skargt<. 

- pismo jednostek Ochotniczych Straiy Poiarnych wl<tczonych do Krajowego Systemu 
Ratowniczo-Gasniczego (Markowice, Kozieglowy, Lgota G6rna) 0 zwit<kszenie srodk6w 

finansowych na utrzymanie gotowosci bojowej na 2019 rok. Wniosek bt<dzie rozpatrywany 
w miesi<tcu grudniu br. 

Ad. pkt 11 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 12 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 



9 

- Radny Pan Antoni Bielecki poinfonnowal, ze mieszkancy zglaszaj'l problem przejscia przez 
DK-l . W zwi~zku z tym, ze czas przejscia dla pieszych jest bardzo kr6tki, nie zawsze mog~ 
przejse bezpiecznie przez trasc;.. Ponadto tworz'l sic;. korki na ul. Woznickiej. Mieszkancy prosZ'l 
o wyregulowanie swiatel sygnalizacyjnych tak, by mogli za jednym razem bezpiecznie przejse 

przez DK-l. Ponadto zapytal kiedy nastilPi reorgamzacJa ruchu na ul. Warszawskiej 
w Kozieglowach. 

Burmistrz Pan Jacek Slc;.czka poinformowal, ze wniosek w sprawie regulacji swiatel 
sygnalizacyjnych zostanie przekazany do Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad w Katowicach, 
kt6ra sic;. tym zajmuje. Nadmienil, ze te swiatla byly regulowane , zwic;.kszono czc;.stotliwose 

pulsacyjn'l na ci<tgu g16wnym, zeby maksymalnie odci'lzye ul. Warszawsk'l . Spowodowalo 
to rzeczywiscie , ze na ul. Woznickiej zdarzaj'l sic;. kolejki . Musimy jednak wybrae - alba bc;.dzie 
obci'lzona ul. Warszawska ruchem objazdowym , czy rna bye odci'lzona. Waznym jest, aby 
przejscie dla os6b pieszych zapewnione bylo dla calej szerokoSci w ci<tgu zielonyrn. 

Odnosnie zapytania dotycz'lcego ul. Warszawskiej Pan Burmistrz wyjasnil, ze od ponad 
9 miesic;.cy byly prowadzone czynnosci w kierunku zmiany organizacji ruchu . Byly spotkania 
z Zarz'ldem Dr6g Wojew6dzkich, Powiatowym Zarz'ldem Dr6g oraz z mieszkancami 
ul. warszawskiej. Po wielu tygodniach analizy i uzgodnien docelowo mamy zapewnion'l 
zmianc;. organizacji ruchu od przyszlego roku przy akceptacji samorz'ldu Gminy i Miasta. 
Zmiana bc;.dzie polegala na ograniczeniu tonam na calyrn odcinku ul. Warszawskiej od zjazdu 

z DK-l do ronda, pasy zwc;.zaj'lce skrzyzowanie obszaru ul. Woznickiej i stosowne oznakowanie 
pionowe . Zaprezentowane bc;.d'l zalozenia nowej organizacji ruchu na ul. Warszawskiej. 
Pan Antoni Bielecki poinformowal, ze oczekuje realizacji spraw zwi'lzanych z obwodniq 
i zorganizowania spotkania w Zarz'ldzie Dr6g Wojew6dzkich. 
Burmistrz Pan Jacek Slc;.czka wyjasnil, ze wielokrotnie zwracal sic;. do Zarz'ldu Dr6g 

Wojew6dzkich 0 spotkanie . Wyrazil nadziejc;. , ze Pan Radny Bielecki wystilPi, wsp6lnie 
z samorz'ldem 0 takie spotkanie i przyjazd przedstawicieli Zarz'ldu Dr6g Wojew6dzkich 
do Kozieg16w. 
Soltys wsi Markowice Pan Marek Gruszka , w imieniu Soltys6w, podzic;.kowal za docenienie 

trudu dzialan soltys6w i podwyzszenie diet. Zwr6cil siC( r6wniez 0 przyspieszenie dzialan 
w zakresie zapewnienia mieszkancom Markowic dostc;.pu do komunikacji publicznej. Wczesniej 
wystilPil 0 pol'lczenie autobusowe dla mieszkanc6w Markowic , ale realizacja wniosku toczy sic;. 
bardzo powoli, a mieszkancy prosz'b by autobus by!. 

Burmistrz Pan Jacek SIc;.czka wyjasnil, ze rynek uslug komunikacyjnych zostal uwolniony , PKS 
Myszk6w nie funkcjonuje juz trzeci rok , a prywatni przewoZnicy swiadcz'l uslugi .Wniosek 
Pana Soltys a jest r6wniez wnioskiem Radnego Pana Damiana Cesarza . Mamy zapewnienie 
przewoznika, kt6ry obsluguje teren G i M Kozieglowy , S'l wydane zgody, a w miesi'lcu grudniu 
br. bc;.dzie wydana koncesja ze Starostwa Powiatowego w Myszkowie na til trasc;. i w miesi'lcu 

styczniu 2019 r. przewoznik powinien uruchomie trasc;.. Proponowal by zorganizowae spotkanie 
z przewoznikami swiadcz'lcymi uslugi na terenie GiM oraz PKS Czc;.stochowa . Z Pani'l 
Dyrektor Zychowicz kilkakrotnie odbywali rozmowy w PKS Czc;.stochowie, kt6ry r6wniez 
boryka sic;. z r6znymi problemami i ogranicza ilose kurs6w na dotychczasowych trasach. Udalo 
sic;. zachowae kursy z Czc;.stochowy, mamy informacjc;. , ze przewoznik otrzyma koncesjc;. na 
rozszerzenie trasy Gniazd6w - Mzyki przez Wozniki do Tamowskich G6r. 
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W dniu dzisiejszym w Starostwie w Cz~stochowie odbywaly si~ rozmowy z przedstawicielami 
PKS Cz~stochowa i konkluzja jest taka, ze jezeli Gminy zechcq, mog~ partycypowac w kosztach 
utworzenia linii autobusowych. Na dzien dzisiejszy zarz~dzanie komunikacj~ publicznych 
nalezy do zadan powiatu. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze w biurze Rady 
przygotowane s~ pisma dotycz~ce oswiadczen maj~tkowych i wzory druk6w. Poprosila, 
by po zakonczeniu obrad sesji Radni odebrali dokumenty. Przypomniala, ze oswiadczenie 
maj~tkowe nalezy zlozyc w ci~u 30 dni od obj~cia mandatu radnego. Prosila 0 terminowe 
zlozenie oswiadczen. 

Ad. pkt 13 

Wobec wyczerpania porz~dku obrad Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 
zamkn~la obrady drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi~kuj~c radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady drugiej Sesji zakonczono. 

Protok6! sporz~dzila: 

U'~"l'l%f 
A RADY 

ozieg/owy 


